
Zápis	ze	schůze	Školské	rady	při	ZŠ	Hudlice	

Datum	konání:			8.	prosince	2021	v	17.00h	

Místo	konání:			ZŠ	Hudlice	

Přítomny:			Mgr.Michaela	Holá	–	ředitelka	školy,	Mgr.Vlasta	Humlová,	Mgr.Kristýna	Hulová,	
Dis.,	Bc.	Gabriela	Jurková,	Jaroslava	Kulhánková,		

Omluveny:			Mgr.Šárka	Oličová,	Bohinová,		Alena	Spilková	

Program:	

1. Zahájení	
2. Projednání:	

a) Volba	předsedy	a	místopředsedy	školské	rady	
b) Projednání	a	schválení	jednacího	řádu	

3. Diskuse	
4. Usnesení	
5. Závěr	

	

ad	1)			Zahájení:	

Jednání	zahájila	paní	ředitelka.	Poděkovala	minulým	členkám	školské	rady	za	jejich	práci	a	
přivítala	všechny	nové	členky.	Popřála	školské	radě	úspěšnou	práci	po	celé	její	tříleté	funkční	
období.	

ad	2)			Projednání:	

a) Volba	předsedy	a	místopředsedy	školské	rady.	

Paní	ředitelka	požádala	všechny	přítomné	o	návrh	kandidáta	na	předsedu	školské	
rady.	Byla	navržena	Mgr.	Vlasta	Humlová,	která	s	návrhem	souhlasila.	Proběhla	volba	
hlasováním:	

Pro			4																	Proti			0											Zdržel	se	:			0	

Předsedou	byla	zvolena	Mgr.	Vlasta	Humlová	

Dále	byla	navržena	Mgr.	Kristýna	Hulová,Dis.	do	funkce	místopředsedy.	S	návrhem	
kandidátka	souhlasila.	Proběhla	volba	hlasováním:	

Pro:			4															Proti			0											Zdržel	se:			0	

Místopředsedou	byla	zvolena	Mgr.Kristýna	Hulová,	Dis..	



b) Projednání	a	schválení	jednacího	řádu.	
Předsedkyně	školské	rady	přečetla	Jednací	řád	školské	rady,	jehož	text	dostaly	
všechny	členky	do	ruky.	Poté	dala	hlasovat	o	jeho	schválení:	
Pro			4															Proti			0																	Zdržel	se			0	
Jednací	řád	byl	jednomyslně	schválen.	

	

	

ad	3)			Diskuse:	

• J.	Kulhánková	:	Rodiče	žáků	2.stupně	zajímá,	jak	bude	zajištěna	výuka	TV	–	zejména	
atletické	discipliny(	skok	do	výšky,	do	dálky,	sprint,…)?	

• Mgr.	M.	Holá	:	postupně	najíždíme	s	provozem	2.stupně	a	průběžně	školu	
vybavujeme	pomůckami.	Zatím	není	žádný	projekt	výstavby	atletického	areálu.	
Jednám	o	tom	se	zřizovatelem	školy.	

• J.	Kulhánková	:	Je	možné,	aby	žáci	4.třídy	ještě	jezdili	na	plavání?	
• Mgr.	M.	Holá	:	Pokusím	se	domluvit	plavání	pro	4.třídu	s	plaveckou	školou	v	Berouně.	

Plánujeme	i	lyžařský	kurs	pro	2.stupeň	–	možná	příští	školní	rok.	Letos	vyjedou	žáci	1.-
4.třídy	na	školu	v	přírodě	do	Špindlerova	Mlýna.	

• J.	Kulhánková	:	Proč	neprobíhá	sportovní	kroužek?	Proč	nemohou	být	kroužky	
do14.30h?	

• Mgr.	M.	Holá	:	O	sportovní	kroužek	byl	velmi	malý	zájem.	Kroužky	musí	být	až	po	
programu	školní	družiny,	děti	se	po	kroužku	už	nesmějí	vracet	do	školní	družiny.Je	to	
požadavek	ČŠI.	

• Bc.G.	Jurková	:	Proč	dosud	nefunguje	keramický	kroužek?	
• Mgr.	M.	Holá	:	V	garáži	vedle	školy	se	má	vybudovat	nová	keramická	dílna.	Máme	

paní	učitelku	–	výtvarnici.	Potřebujeme	prostor.	
• J.	Kulhánková	:	Ve	škole	proběhlo	přihlašování	na	kroužek	AJ	–	pražská	agentura.	

Nedávno	přišel	rodičům	email,	že	přihlášení	školy	proběhlo	pozdě	a	agentura	už	
nemá	kapacity.	

• Mgr.	M.	Holá	:	O	tom	nemám	informaci.	Zástupce	agentury	se	emailem	objednal	na	
návštěvu	školy,	na	kterou	nedorazil,	telefony	nebral.	

ad	4)			Usnesení:		

1. Aktivně	jednat	se	zřizovatelem	o	zajištění	atletického	zázemí,	potřebného	pro	plnění	
učebních	osnov	Základní	školy	v	Hudlicích.	

2. Paní	ředitelka	se	pokusí	zajistit	plavecký	výcvik	i	pro	žáky	4.třídy.	
3. Aktivně	jednat	se	zřizovatelem	o	dokončení	keramické	dílny.	
4. Zvážit	nabídku	E.	Hocké	na	výuku	německého	jazyka	na	2.stupni	ZŠ(	nabídka	je	pouze	

na	dva	roky).	



ad	5)			Závěr:	

Termín	příští	schůzky	byl	domluven	na	11.	května	2022	na		17.00h.	

Předsedkyně	ukončila	jednání	a	poděkovala	všem	za	účast	a	příspěvky	do	diskuse.	

	

	

V	Hudlicích	dne	8.	prosince	2021.	

	

Zapsala:…………………………………………….					Zápis	ověřila:…………………………………………………..	

Zapisovatel:	Mgr.	Vlasta	Humlová													Ověřovatel	zápisu:	Jaroslava	Kulhánková	

	

Četla:	………………………………………………	

Předsedkyně	školské	rady	Mgr.	Vlasta	Humlová	


